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“Azért vagyunk a világon, hogy valahol otthon legyünk benne.” Tamási Áron

A Képviselõ-testület megbízta a polgármestert, hogy tárgyaljon 
a kábel-tv szolgáltatóval a Csaba Tv mûsorának közvetítésérõl. 
A Képviselõ-testület a lejárt határidejû határozatok 
végrehajtásáról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekrõl szóló beszámolót jóváhagyta.
A Képviselõ-testület az ivóvíz-ellátási és szennyvíz-elvezetési 
szolgáltatás díjainak megállapításáról szóló rendeletének 
hatályát 2008. február 28. napjáig meghosszabbította. 
A Képviselõ-testület a szemétszállítási díj mértékrõl a 
decemberi ülésén dönt. 
A Képviselõ-testület a szennyvíz beruházásról szóló beszámolót 
elfogadta. 
A Képviselõ-testület az önkormányzat ¾ évi pénzügyi 
helyzetének értékelésérõl szóló beszámolót elfogadta. 
Megállapította, hogy az önkormányzat 2007. elsõ kilenc 
hónapjában az intézmények mûködõképességét fenntartotta, 
idõközönként fellépõ likviditási gondokkal, de folyószámla-
hitel felvételén kívül egyéb külsõ forrás bevonása nélkül 
teljesítette a költségvetésben elõirányzott feladatokat. 
2007. évben az alábbi jelentõsebb beruházások, illetve pénzügyi 
elszámolásuk fejezõdött be: 
- Településrendezési terv Köröstarcsa közigazgatási területére 
2004.07.01  2007.06.30. idõtartam között elkészült . A 
beruházás költségelõirányzata 9.800 eFt. A támogatás összege 
6.000 eFt. A támogatás mértéke 61,23 %. A 2007. évi terezett 
kiadás 3.072 eFt. 
- Új óvoda épület építése 2005.10. hó és 2007. 07. hó között 
megvalósult. A beruházás költségelõirányzata: 103.312 eFt. A 
támogatás összege 70.000 eFt. A támogatás mértéke 67,76 %. A 
2007. évi tervezett kiadás 37.832 eFt. 
-Új óvodaépület infrastrukturális fejlesztése 2006. 05. és 2007. 
05 között megvalósult. A beruházás költségelõirányzata 23.769 
eFt. A támogatás összege 16.638 eFt. A támogatás mértéke 70 %. 
A 2007. évi tervezett kiadás 16.429 eFt. 
- Községi Sporttelep rekonstrukciója 2006. évben megvalósult. 
A beruházás költségelõirányzata 10.373 eFt. A támogatás 
összege 7.000 eFt. A támogatás mértéke 70 %. A támogatási 
összeg 2007. évben érkezett meg önkormányzatunkhoz. 
- A Békés Megyei Önkormányzat által összefogott 6 település 
belterületi belvízrendezése 2005-2007. években megvalósult. A 
beruházás költségelõirányzata 88.880 eFt. A támogatás összege 
79.936 eFt. A támogatás mértéke 90 %. A 2007. évi tervezett 
kiadás 4.236 eFt. 
- Népi Kulturális Ökocentrum fogadóinfrastruktúra fejlesztése, 
eszközbeszerzés 2006.07.01. és 2007.03.31. között 
megvalósult. A beruházás költségelõirányzata 90.493 eFt. A 
támogatás összege 88.050 eFt. A támogatás mértéke 97,3 %. A 
2007. évi tervezett kiadás 58.933 eFt. Kisebb pótmunkák 
elvégzése következik, szerzõdések szerint 3.765 eFt. 

Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselõ-testülete 
2007. november 12. napján rendkívüli ülést tartott, ahol az 
alábbi döntéseket hozta: 
A Képviselõ-testület pályázatot nyújtott be a DAOP -2007-
3.1.1/B kódszámú pályázati felhívására önkormányzati közút 
építésre kiírt pályázatára. A képviselõ-testület az alábbi utcák 
nem burkolt szakaszainak szilárd burkolattal történõ ellátására 
pályázik: Ady Endre utca, Dózsa György utca, Jókai utca, 
Martinovics utca, Táncsics utca, Aradi utca, Tavasz utca, Verem 
utca, Fürst Sándor utca, Zalka Máté utca, Széchenyi utca. A 
beruházás összköltségét a képviselõ-testület bruttó 
205.010.235,-Ft-ban határozta meg. A képviselõ-testület a 
beruházáshoz szükséges 20.501.024,-Ft saját forrás összegét a 
2008. évi költségvetésében biztosítja. A képviselõ-testület 
184.509.211,-Ft összegre igényel támogatást.
A Képviselõ-testület pályázatot nyújtott be a DAOP 4.3.1 
kódszámú pályázati felhívására a Köröstarcsa, József A. u. 16. 
szám alatti iskola épület akadálymentesítésére. A képviselõ-
testület a beruházás összköltségét bruttó 11.016.469,-Ft-ban 
határozta meg. A képviselõ-testület a beruházáshoz szükséges 
1.101.647,-Ft saját forrás összegét a 2008. évi költségvetésében 
biztosítja.A képviselõ-testület 9.914.822,-Ft összegre igényel 
támogatást
A Képviselõ-testület, mint a Délkelet-Alföld Regionális 
Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó 
Önkormányzati Társulás tagja hozzájárult 17 települési 
önkormányzat képviselõ-testületének társuláshoz történõ 
csatlakozásához. A képviselõ-testület felhatalmazta a 
polgármestert a határozatban foglaltak szerint módosított alapító 
okirat aláírására. 
A Képviselõ-testület megbízta a polgármester, hogy a D-energia 
Szolgáltatóval kössön szerzõdést az önkormányzat 2008. évi 
közvilágítási ellátásra vonatkozóan.
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselõ-testülete 
2007. november 29. napján tartotta ülését, ahol az alábbi 
döntések születtek: 

Békés karácsonyi ünnepeket 
   és sikerekben gazdag 
     boldog új évet kívánnak
         Köröstarcsa Község 
          Önkormányzata
          és intézményei.

Békés karácsonyi ünnepeket 
   és sikerekben gazdag 
     boldog új évet kívánnak
         Köröstarcsa Község 
          Önkormányzata
          és intézményei.
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A Képviselõ-testület felülvizsgálta a helyi adórendeleteket. A 
mértékek nem változtak. A kommunális adó mértéke továbbra is 
5000.- Ft/ingatlan, az iparûzési adó mértéke pedig 2 %. A 
Képviselõ-testület adómentességet biztosít annak a 
vállalkozónak, akinek adóalapja nem haladja meg a 2,5 millió 
Ft-ot. 
A Képviselõ-testület az önkormányzati lakások lakbérérõl, a 
lakbértámogatásról és a helyiségek bérletérõl, illetve a 
közterületek használatáról szóló helyi rendeletét módosította. A 
díjak átlag 6 %-kal emelkednek 2008. évbe. 
A gyermekvédelem helyi szabályozásáról szóló helyi rendeletét 
módosította. Ez alapján az óvodás gyermek napi háromszori 
étkezése 270.- Ft. Az iskolás gyermek napi háromszori étkezése 
340.- Ft. A menza 220.- Ft. Az alkalmazotti ebéd és a szociális 
étkezés 430.- Ft. A vendégebéd pedig 460.- Ft. 
A Képviselõ-testület megtárgyalta és elfogadta az önkormányzat 
2008. évi költségvetési koncepcióját. E napirendi pontnál az 
alábbi döntéseket hozta: 
- A Marton László vállalkozóval a közterületek, önkormányzati 
tulajdonú területek karbantartására, fûnyírására vonatkozó 
szerzõdést egy év idõtartamra meghosszabbította. 
- A Képviselõ-testület megbízta a Polgármesteri Hivatal 
vezetését, hogy a 2008. januári ülésre vizsgálja meg az állati 
hullák elhelyezésével és elszállításával kapcsolatos 
költségeknek a szolgáltatást igénybevevõkre történõ 
áthárításának lehetõségét. 
A költségvetési koncepció részeként megtárgyalta a közoktatási, 
közmûvelõdési intézmény hálózat struktúrájáról, költség 
hatékony mûködésérõl szóló szakértõi anyagot. A Képviselõ-
testület egyetértett a szakértõi anyagban megfogalmazott és 
ehhez kapcsolódóan a koncepcióban szereplõ javaslatokkal. Így 
az intézmények jelenlegi szervezeti keretükben mûködnek 
tovább. Az iskolai könyvtár és a községi könyvtár 
összevonásáról döntött. 
A Képviselõ-testület döntött, hogy az óvoda vonatkozásában a 
délutáni csoportszámok kialakítása alkalmazkodjon az 
igénybevételhez. A 2008/2009-es óvodai évben 4 
csoportszámmal történik a költségvetés tervezése. 
A Képviselõ-testület megvizsgálja a bölcsõde nyitásának a 
lehetõségét.
A Képviselõ-testület elfogadta az önkormányzat 2007. évi 
költségvetésérõl szóló rendeletének módosítását. A kiadási és a 
bevételi fõösszeg is 818.847 eFt. A mûködési kiadások 368.467 
eFt, a felhalmozási jellegû kiadások 450.380 eFt. Az általános 
célú mûködési tartalék 13.070 eFt. 
A Képviselõ-testület módosította a szociális igazgatásról és a 
szociális ellátásról szóló rendeletét. A rendelet módosítását 
törvényi változások tették szükségessé. Egyik ilyen változás, 
hogy a házi gondozás és az étkezés igénybevétel elõtt az 
intézményvezetõnek vizsgálni kell a rászorultságot, valamint a 
jogosultságot igazoló iratok meglétét, és csak ezt követõen 
állapítja majd meg a térítési díjat. 
A rendeletben a temetési segély mértéke az öregségi 
nyugdíjminimum 30 %-ában került meghatározásra, így a segély 
összege mindig a nyugdíjminimum összegének emelkedésével 
egyidõben növekszik. 
A Képviselõ-testület elfogadta a 2008. I. félévi munkatervét.
A Képviselõ-testület dr. Patzer Tímea Mária fogorvos kérelmére 
szülési szabadsága idejére, fél évre eltekint a rendelõ fenntartási 
díj fizetésétõl, és ezen idõszak alatt helyettesítését dr. Emõdi 
Emese Mezõberényben és dr. Tabi Dezsõ Körösladányban fogja 
ellátni. 
A békéscsabai tûzoltóság gépjármû vásárlásához kapcsolódó 
pályázatához 25 eFt támogatást biztosít. 
A Képviselõ-testület Jakusovszki Zoltán r.õrnagy Békési 
Rendõrkap i t ányság  Mezõberény i  Rendõrõrsének  
õrsparancsnoki kinevezését 2007. december 1. nappal 
támogatta. 

Anyakönyvi hírek
Eltávoztak közülünk: 

Kozma Antal 1940 Köröstarcsa
Gulyás Margit 1926 Köröstarcsa

A Kormány több ágazatot is érintõ 
intézkedéscsomagja több ponton is 
komolyan érinti a magyar oktatási rendszer 
mûködését is. A kistelepülések iskoláinak 
ellehetetlenítése a legtöbb intézményt a 
nagyobb iskolákkal való egyesülésre 
kényszerítette. Míg korábban ezen befogadó 
iskolák a normatíva szintjén érdekeltté 
váltak az összevonások terén, addig a 

Kormány a következõ tanévtõl eltörli a bejáró tanulók után eddig 
járó emelt normatívát. Több korábban elnyert, valamint a 
jövõben kiírásra kerülõ közoktatási pályázat esetében 
kérdésként merül fel a kikényszerített összevonások hatása az 
érintett pályázatok megvalósítására. A problémákkal 
kapcsolatban Erdõs Norbert (FIDESZ) Köröstarcsa 
országgyûlési képviselõje kérdést intézett Dr. Hiller István 
miniszter úrhoz, aki válaszában elmondta, hogy már a 
pályázatok kiírásakor megkülönböztetik azokat az iskolákat, 
akik nem hajtották végre a Kormány által kívánt változtatásokat, 
azaz nem minden típusú pályázat lesz elérhetõ egyes iskolák 
számára. A Miniszter válaszából az is kiderül, hogy az 
elnyerhetõ összegek szorosan függnek majd a pályázó 
intézmény tanulói létszámától, azaz tovább folytatódik a kis 
települések iskoláinak ellehetetlenítése és a mesterségesen 
felduzzasztott „óriásintézmények” létrehozása. Egy további 
kérdésre adott válasz arra is utal, hogy szinte alig marad 
lehetõség azon települések számára az intézmények 
mûködtetésére, akik akár anyagi áldozat árán is szeretnék 
megmenteni iskolájukat. Erdõs Norbert felháborítónak és 
egyben megengedhetetlennek tartja a magyar oktatási rendszer 
több éve zajló tönkretételét. A zömmel a vidéket hátrányosan 
érintõ intézkedések sora komoly csapásokat mérhet az ország 
morális és szellemi fejlõdésére. „Több fenntartóval együtt 
meggyõzõdésem, hogy csak az „élhetõ iskolák” életben 
tartásával vállalhatunk felelõsséget a következõ nemzedékek 
erkölcsi, szellemi  fejlõdéséért.” szögezte le a képviselõ.

Tisztelt köröstarcsai Lakosok, Kedves Barátaim!

Mai, cseppet sem egyszerû világunkban, amikor napjaink egyre 
inkább a küzdelemrõl, a talpon maradásról szólnak szinte 
akaratlanul is a biztosat, a biztonságot keressük mindenben.  Õsi 
vágya ez az embernek, melyet keresve, kutatva utunk mindig 
ugyanoda vezet bennünket: a családi fészek melegéhez, 
embertársaink, szép emlékeink megnyugtató társaságába. 
Szûkebb pátriánk, a szomszédság, munkatársaink is új színt 
kapnak ilyenkor. Bízom abban, hogy visszatekintve a lassan 
mögöttünk maradó évre mindenki megtalálja azokat a 
szépségeket, eredményeket, amelyekbõl erõt meríthet a reánk 
váró esztendõre.
Hadd kívánjak most a költõ, Petõfi Sándor szavaival is Áldott, 
Békés Karácsonyt, és Boldog Újévet valamennyiüknek:

"Áldja istenét, kit istene megáldott,
Adván néki meleg hajlékot s családot.
Milyen boldogság most a jó meleg szoba,
S meleg szobában a barátságos család!

ORSZÁGGYÛLÉSI KÉPVISELÕK 
TÁJÉKOZTATÓJA

2007. december
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1997-tõl 2003-ig Bodocz Barnáné köztiszteletben álló védõnõnk 
vette át a vezetést és az alapítóból és újabb tagokból kikerült 
vezetõséggel töretlen lelkesedéssel folytatta a munkát. 
Rendszeresen jártunk Budapestre NOE közgyûlésre és 
választmányi ülésekre. Kinyílt a világ elõttünk, sok új dolgot 
hallottunk és tanultunk. Részt vettünk továbbképzésen is. 
Megtanultunk pályázni és a pályázati pénzekkel elszámolni, ami 
nem kis feladat volt még az elsõ idõkben. Aztán lassan 
belejöttünk.
Kedvezményesen utaztunk különbusszal és különvonattal, 
szinte az egész országot bejártuk. Sok szép élménnyel 
gazdagodtunk. Hagyománnyá vált az anyák napja, a 
gyermeknap és a karácsony megünneplése. Állandó lelkes 
csapatunk van, akik ebben a munkában mindig részt vesznek.
Az Önkormányzat a pénzbeni támogatáson kívül ingyenes és 
kedvezményes teremhasználatot biztosít számunkra a Szabó 
Károly Mûvelõdési Ház és Könyvtárban.
2003-ban vettem át az egyesület vezetését, mivel elõdöm és 
tanítóm megrendült egészsége miatt lemondott. Idõközben a 
vezetõségbe fiatalok is bekerültek.
Vannak Mezõberénybõl is tagcsaládjaink, mivel ott nem 
mûködik ilyen egyesület.
Célunk a fiatalítás, mert 20 év hosszú idõ, felnõttek a 
gyerekeink, mi kiöregszünk, szükség van a fiatal erõre.
Kirándulásaink, rendezvényeink nyitottak, nem csak az 
egyesületi tagoknak szólnak.
Alapszabályunkban rögzített céljaink mentén kívánunk 
továbbhaladni. Igyekszünk kivenni részünket a falu 
rendezvényein a munkából a többi civil szervezettel együtt. 
Visszaemlékezésem nem teljes, mert 20 év nagyon sok idõ, még 
az ember életében is. Ez a munka mindannyiunk számára sok 
örömet adott, megtapasztaltuk az összefogásban rejlõ erõt, az 
egymás iránt érzett felelõsséget, az önkéntes munka becsületét.
Ezúton is szeretném megköszönni a tagság bizalmát és 
lelkesedését, a sok finom süteményt, amit asszonyaink és 
lányaink sütöttek a rendezvényekre, az adományokat, a 
közremûködést. A vacsorára fõzött pörköltet, a zenét, a 
hangosítást.
Külön köszönöm az anyagi támogatást, az adózók 1 %-os 
felajánlását, az önkormányzat és a kábeltévé támogatását, mely 
nagy mértékben segíti munkánkat.
Ígérem, hogy az alapszabályunkban leírt céloknak megfelelõen 
továbbra is arra törekszünk, hogy segítsük a családokat, a 
gyermekeinket az anyaság, a család tiszteletére neveljük és 
közössége t  fo rmál junk  a  r endezvénye inkke l  é s  
kirándulásainkkal. Minden hónap utolsó hétfõjén 17.00 órától 
fogadóórát tartunk a Mûvelõdési Ház emeleti kistermében, 
ahová várjuk tagjainkat és leendõ tagjainkat ügyes-bajos 
dolgaikkal, vagy csupán egy kötetlen beszélgetésre.

A Nagycsaládosok Köröstarcsai Egyesülete nevében 
Róbert Lászlóné elnök

Kézilabda Köröstarcsán

Több mint négy évtizede mûködik /1966-tól folyamatosan/ a 
Községi Sportkör /KSK/ keretein belül a kézilabda szakosztály. 
A kezdeti idõben nõi és férfi csapataink népszerûsítették ezt a 
sportágat , az akkor még mûködõ megyei II. osztályban. Az 
1970-es években élte fénykorát a megyei kézilabdás társadalom. 
A megyei I. osztályba /ahová 1977-ben került fel a férfi csapat/ 
csak  úgy lehetett feljutni, ha felnõtt- ifjúsági- és serdülõcsapat 
mûködtetését is vállalta az egyesület. 

Most minden kis kunyhó egy tündérpalota,
Ha van honnan rakni a kandallóra fát,
S mindenik jó szó, mely máskor csak a légbe
Röpûl tán, most beszáll a szív közepébe.”

                Erdõs Norbert
országgyûlési képviselõ 

Kellemes karácsonyi ünnepeket 
és békés, sikerekben gazdag 

boldog új esztendõt 
kíván 

minden köröstarcsai lakosnak:

Nagy László
országgyûlési képviselõ

(MSZP) 

20 éves a 
Nagycsaládosok Köröstarcsai Egyesülete

Egy kis történelem
1987 õszén meghívót kaptunk a mûvelõdési házba, ahol szép 
számmal összegyûltünk az akkori nagycsaládosok férj-feleség 
párban.
Mezõberénybõl jött egy fiatalember és biztatott bennünket civil 
szervezet létrehozására. Fogékonyak voltunk az ötletre, így 
községünkben elsõként alakult meg egyesületünk. Az akkori 
alapító tagokból még mindig tevékenykednek az egyesület 
magját alkotó segítõ munkatársaim.
Elõször a békéscsabai Egyesület helyi csoportjaként 
mûködtünk, 1992-ben bejegyzett önálló egyesület lettünk.
Az elsõ elnökünk Kolarovszki Zoltán pedagógus festõmûvész 
volt, aki nagy lelkesedéssel vágott neki ennek az új feladatnak.
Késõbb Fehér Lászlóné Julika vette át tõle a stafétabotot. Egy 
ideig a helyi vöröskereszt alapszervezetét is egyesületünk 

mûködtette.
Elsõ idõkben a rendezvényeinket a volt pártházban, a jelenlegi 
rendõrõrs épületében tartottuk, késõbb a Défoszban kaptunk 
helyet, ahol még boltot is mûködtettünk. Olcsó, zsákos 
kiszerelésû és akciós termékeket árultunk beszerzési áron. 
Késõbb a nagy bevásárlóközpontok árubõsége feleslegessé tette 
ezt a boltot. Sok nyugati bálás ruhát, cipõt, játékot osztottunk ki 
tagjainknak. Volt olyan év, hogy közel 200 tagcsaládunk volt. A 
Héra Alapítványtól áramdíj hozzájárulást és takarékos égõket 
kaptunk. Ennek lebonyolítását is Julika végezte nagy-nagy 
lelkesedéssel és rengeteg adminisztrációval.
1998-ban nyílt lehetõség rá, hogy a Megyei Bíróság közhasznú 
szervezetként jegyezze be egyesületünket. Ekkor már több 
egyesület, alapítvány alakult, Julika ezeket is összefogta és eljárt 
a bíróságnál ez ügyben. A helyi civil mozgalom sokat köszönhet 
neki. Tanácsaival még mindig segít, ha hozzá fordulunk. 2000 
óta tudjuk fogadni az adózó állampolgárok 1%-os felajánlását. 
Minden évben kapunk pénzbeni támogatást a helyi 
önkormányzattól és a termelõszövetkezettõl (jelenleg Agrár 
Zrt.)
A régi idõkben a Megyei Vöröskereszttõl is kaptunk 
adományokat, ruhanemût, bútort, edényeket, elvámolt holmikat, 
mára ez már nem jellemzõ.

CIVIL SZERVEZETEK
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A kedvezõbb lehetõségek miatt 1981-ben helyeztük át 
székhelyünket Mezõberénybe, ahol több mint egy évtizedig két 
egyesület összefogásával valósítottuk meg elképzeléseinket. 
Ebben az idõszakban az NB II.-ben is szerepeltek 
kézilabdásaink.
Késõbb igény mutatkozott arra, hogy Köröstarcsán ismét 
legyenek kézilabda mérkõzések, ezért visszahoztuk a 
szakosztályunkat. Azóta folyamatosan részt veszünk a megyei 
bajnokságban felnõtt és ifjúsági csapattal
Köztudott, hogy Köröstarcsán évtizedek óta kiváló utánpótlás 
nevelés folyik fiú kézilabdások részére az iskolai DSE-ben és a 
KSK-ban is. Számtalan olyan kézilabdás játszott vagy ma is 
játszik valamelyik NB-s csapatban, aki Köröstarcsán ismerte 
meg a kézilabdázás alapjait, fortélyait /pl. Kopányi László, 
Molnár Zoltán, Gálik Csaba, Kiss József, Kovács Sándor, Varga 
Antal, Varga Attila és még sokan mások/.
Az általános iskolából kikerülve többen az NB I.-ben szereplõ 
Békési FKC-ben folytatják a versenyzést. Most is több, volt  
tarcsai játékos  szerepel az FKC serdülõ és ifjúsági csapatban. 
Az itt maradók számára a KSK biztosítja az ifjúsági csapatban, a 
megyei bajnokságban való szereplést. Közülük kerülnek ki 
azok, akik a felnõtt csapat utánpótlását biztosítják.
Az utóbbi években kézilabda csapataink kiváló eredményeket 
értek el. Az ifjúsági csapatunk többször bajnokságot nyert, a 
felnõtt csapat a 2.-4. hely valamelyikét szerezte meg.
A 2006/2007 évi bajnokságban mind a két csapat a 2. helyen 
végzett. A bajnokságot nyert Kondoros mellett a 2. helyen 
végzett Köröstarcsa csapatának is felajánlották az NB II.-ben 
való szereplés lehetõségét.
A körülményeket és a lehetõségeket figyelembe véve a 
játékosok és a szakosztályvezetés úgy döntött, hogy nem tudja 
vállalni a magasabb osztályban való szereplést. Feljutás esetén a 
mérkõzéseket csak szabályos méretû csarnokban lehet játszani 
/legközelebbi lehetõség Mezõberény, Békés, Szeghalom/, meg 
kellene erõsíteni a csapatot és a kifizetendõ költségek is

jelentõsen növekednének. Ezeket a feltételeket nem tudná 
vállalni a szakosztályvezetés és a KSK elnöksége.
Ezen okok miatt továbbra is a megyei bajnokságban szerepelnek 
csapataink az elõzõ évihez hasonlóan jó eredménnyel. A 2007 
õszi eredményeinket az alábbi tabellák mutatják.

További célkitûzéseink: az ifjúsági csapat teljesítményének és 
eredményességének további növelése, a felnõtt csapat 
pozíciójának megõrzése.
Ennek érdekében felnõtt és ifjúsági csapattal részt veszünk a téli 
teremkupán és jó eredményeket várunk.
A szakosztály mûködéséhez szükséges minimális feltételeket 
biztosítani tudjuk. Mûködésünket az önkormányzati támogatás, 
pályázati források, szponzorok támogatásai és tagdíj bevételek 

Felnõtt

Góllövõk élmezõnye:
Szpisják László /Kétsoprony/ 97
Balázs Tamás /Köröstarcsa/ 96
Fürj Zoltán /Mezõhegyes/ 59

Utánpótlás

Góllövõk élmezõnye:
Szenteszki András /Kétsoprony/ 25
Borbély Zsolt /Köröstarcsa/ 25
Ternován János /Mezõhegyes/ 25

A felvétel október 27-én készült a Köröstarcsa-Békéscsabai BDSK. Felnõtt mérkõzés elõtt.
Álló sor balról: Török Imre edzõ, Szûcs Tibor, Molnár Balázs, Plavecz János, Nosza Tamás, Bereczki Dénes, Szabó József, 
Balázs Tamás, Széplaki Zoltán szakosztályvezetõ, Guggolnak balról: Bátori Gábor, Schupkégel Henrik, Patai János, Tomonyiczka 
József, Kónya László, Bakó Mihály, Elõl: Borbély Zsolt 

H. Név J. Gy. D.  V. Dob. Kap.   P. 
1. Gyomaendrõdi FKC 9 7 0 2 246-211 14 
2. Köröstarcsa SK 7 6 0 1 229-191 12  
3. Mezõhegyesi SE 8 6 0 2 266-251 12 
4. Békéscsabai BDSK 9 5 0 4 247-225 10 
5. Kétsopronyi SE 8 3 0 5 225-225   6  
6. Nagyszénási SE 9 2 0 7 217-248   4  
7. Csorvás SK 8 0 0 8 167-246   0

H. Név J. Gy. D. V. Dob. Kap.    P. 
1. Kétsopronyi SE 5 5 0 0 119-83 10 
2. Köröstarcsa SK 3 2 0 1   75-61   4 
3. Gyomaendrõdi FKC 4 1 0 3   59-72   2  
4. Mezõhegyesi SE 4 0 0 4   61-98   0

2007. december
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teremkupán és jó eredményeket várunk.
A szakosztály mûködéséhez szükséges minimális feltételeket 
biztosítani tudjuk. Mûködésünket az önkormányzati támogatás, 
pályázati források, szponzorok támogatásai és tagdíj bevételek  
biztosítják. 
Köszönjük támogatóink segítségét, szurkolóink buzdítását.
Támogatásuk mellett 41 kézilabdázó sportolási lehetõségét tudja 
a szakosztályvezetés biztosítani. Kérjük, hogy erkölcsi,  és 
anyagi támogatásaikkal, mérkõzések látogatásával, az SZJA 1 
%-nak felajánlásával, sportszerû buzdításukkal támogassák 
csapatainkat.

HAJRÁ TARCSA!
Széplaki Zoltán

szakosztály vezetõ

Köröstarcsán a Magyar Kupa!

Az õszi bajnoki idény befejeztével megszületett a KSK 
fennállása óta eddigi legnagyobb sikere: korongvadászatban a 
mi versenyzõnk hódította el nyolc forduló után egyéniben a 
Magyar Kupát.
Szakosztályunk egész évben nagyszerûen szerepelt minden 
versenyszámban. A fenti gyõzelem mellett, amit Lázár Tamás ért 
el, a csapat  Farkas Endre, Lázár Tamás, Latici Iovan, Fehér 
Gábor  bronz érmes lett. Az ifjúságiaknál  súlyos sérülése miatt 
sokat kihagyni kényszerült  Mieczynszky Antal végül 2. lett. Az 
olimpiai számokban is hagyományosan nagy csatára 
kényszerítettük a szinte csak válogatottakkal felálló Bp. 
Honvédot. Csapatban az ezüst érmet a Latici, ifj. Schupkégel Á., 
Lázár alkotta KSK elsõ csapatának nyakába akasztották (296), 
míg a bronz is Tarcsára került(Izsó, Schupkégel Á., Németh L. 
260), a C csapatunk is helytállt 245 találatot hozva (Tóth, Farkas, 
Schupkégel H.) az 5. helyen kötött ki.
Egyéniben a román légiósunk érte el a legjobb eredményt, 103 
találatot, amivel a döntõben 6. Lett. Ifj. Schupkégel Ádám 97 
körrel a 18., Lázár Tamás 96-tal a 111., míg Izsó 86-tal a 115. 
helyen végzett. Az ifik versenyében is nagy KSK siker született, 
Németh László egyéniben (99) országos bajnok lett, 
Mieczynszky Antal (86) második, míg ifj. Farkas Zoltán (75) 
harmadik. Az ifi csapat új országos csúcsot lõve megnyerte a 
viadalt.
A csúcsoknál maradva a válogató versenyeken tavasszal 
Mieczynszky Antal új ifjúsági csúcsot lõtt, 109-et 125-bõl!
Az év utolsó OB-ján a háromtusa bajnokságon a csapat (Farkas 
E., Latici, Csenkei) kissé leeresztve küzdött, így egy nekünk álló 
meccs  „ment el”. Két koronggal kaptunk ki a gyõztes Olympia 
Sarlós csapatától és egy koronggal a második Soponyától. Ezen 
a versenyen Mieczynszki A. 2. lett.
Összegezve egész éves teljesítményünket, azt látjuk, hogy a 
szakosztályunk fejlõdése töretlen, az olimpiai számokban egyre 
több pontot szerzünk: férfi csapat OB-n ezüst és bronz érem. 
Három fiatalunk a dobogón, két országos csúcs!
Számtalan év közben megnyert verseny, jó eredmény. 
Szerénytelenség neélkül állítom, felsorolni is nehéz. 
Korongvadászatban két válogatott versenyzõt adunk, emellett 
Németh László és Mieczynszky Antal a Heraklész program két 
tarcsai tagja.
Na és a Magyar Kupa!
Soha ennél rosszabb évet!
Gratulálunk minden versenyzõnknek!
Ezúton mondunk köszönetet mindenkinek, aki segített és 
támogatott:
Önkormányzat, tiszteletdíjukról lemondott képviselõk és két fõ 
szponzorunknak a  DuPont-nak,  valamint  az  LG 
Magyarországnak.
Hajrá KSK!

Köröstarcsától Portugáliáig

Kovács János 15 éves 
k ö r ö s t a r c s a i  l a k o s  3 .  
h e l y e z é s t  é r t  e l  
2007.november 5-12-ig 
Portugáliában, Vila de Castro 
Marim-ban rendezett Kick-
box Európa Bajnokságon, 
olvashattuk a a köröstarcsai 
kábeltelevízióban, ahol 
m e g k ö s z ö n t e  a  
szponzorainak a támogatást.
K o v á c s  J á n o s  
spor teredményeivel  az  
„Ovisokért” Alapítvány által 
rendezett Családi Sportnap 
szervezésekor ismerkedtem 
meg. Megbeszéltük, hogy 
f e lke r e sem egy  röv id  
beszélgetésre, ha hazatér 

Portugáliából.
- Nagy élmény volt részt venni az EB-n, ahol 26 ország 710 
versenyzõje vett részt. Úgy jutottam ki magyar válogatottként, 
hogy a Magyarországon rendezett versenyeket mind 
megnyertem. Az EB 3. helyezésemet Cadet 2 semi-contact 
szabályrendszerben értem el.
Ezúton is megköszönöm támogatóim, elsõsorban edzõm, Barna 
Márton munkáját és Gregor László segítségét. Megköszönöm 
iskolám, a Kemény Gábor Szakközépiskola támogatását és a 
családom segítségét.
-Köszönöm szponzoraim: Köröstarcsa Község Önkormányzata, 
Mezõberény Város Önkormányzata, Endrõd és Vidéke 
Takarékszövetkezet Mezõberény támogstását.
- - Voltál már Európa Bajnokságon?
- Endrõd és Vidéke Takarékszövetkezet Mezõberény 
támogstását.
- Voltál már Európa Bajnokságon?
- Nem, mert korosztályomban most rendeztek elõször EB-t.
- Hányszor voltál Magyar Válogatott és hol?
- Háromszor, elõször Olaszországban VB-n, másodszor 
Horvátországban világbajnokságon,  ahol 2006-ban 7. helyezést 
értem el. Ebben az évben pedig Portugáliában, itt lettem EB 3. 
helyezett.
- Családod hogyan fogadta ezt az eredményt?
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- A családom nagyon boldog volt, mert ez az elsõ dobogós 
helyezésem nemzetközi szinten. Nagyon köszönök mindent a 
családomnak.
- Mit éreztél a dobogón, mire gondoltál?
- Nagyon örültem, mikor a dobogón álltam. A családomra 
gondoltam, a válogatottra és a barátaimra.
- Hogyan tovább? Milyen terveid vannak a sportban?
- A legközelebbi verseny a Mikulás Kupa Szegeden, december 7-
8-án. 2008-ban egy korosztállyal feljebb, junior korosztályba 
kerülök, itt a legfiatalabbak közé fogok tartozni, ami komoly 
erõpróbára fog inspirálni, mivel válogatottságomat újra el kell 
érni, ami a hazai versenyek és egy nemzetközi versenyen való 
eredményes szereplésem záloga, mert csak az elsõ juthat ki erre 
a rangos versenyre.
- Nem lesz könnyû éved, de most gratulálok az EB. 3. 
helyezésedhez. További eredményes sportolást kívánok. 
Köszönöm a beszélgetést.

Baji Józsefné

Magna Cum Laude Karácsony 
2007. december 27. 19.00 óra Békéscsaba Sportcsarnok

Magna Cum Laude. A kifejezés már nem csak az egyetemi 
tanulmányokat folytatók számára ismerõs.
Az elmúlt években megtanultuk a nevet, megismertük az 
együttes dalait, zenei stílusát, ott lehettünk a koncertjeiken. 
A Békés megyei zenekar egyre népszerûbb az országban. 
Hallhatjuk õket a helyi rádiók mellett az országos csatornákon is. 
Több klipjük szép sikert ért el a zenetévében, sõt mostanában az 
új lemezüket, a MAGNATOFONT, az egyik kereskedelmi 
csatorna reklámozza.
Szabó Zolikával és az együttes tagjaival, Szabó Tibivel és Mezõ 
Misivel beszélgettem békéscsabai lemezbemutató koncertjükrõl 
a köröstarcsai próbájuk szünetében.
- Meséljetek, mi is pontosan ez a Magna Cum Laude Karácsony?
Szabó Tibi: 
- Régi ötletünk realizálódik néhány hét múlva a csabai 
Sportcsarnokban. Évek óta szó van egy önálló koncertrõl, de 
valahogy eddig még nem jött össze. Már a tavasszal felmerült 
a Magna Karácsony gondolata. A gondolat tetszett, de az, hogy 
mit hogyan csináljunk csak õszre kristályosodott ki. Egyet 
tudtunk: karácsonykor koncert lesz .
Mezõ Misi: 
- Az ötlet mellé állt Szatyi, a Körös Art Stúdió, szponzorokat 
kerestünk.
Szabó Zoli: 
- Úgy gondoltuk, ha karácsony, akkor ajándék. A támogatók 
segítségével lehetõvé vált, hogy a Vakok és Gyengénlátók 
megyei szervezetének ezen a rendezvényen 4 db számítógépet 
adjunk át. 
De nem csak mi adunk, kapunk is. Aranylemez lett a Minden 
állomás lemezünk. Az aranylemezt Révész Sándor adja át a 
zenekarnak, akinek mindannyian nagy tisztelõi vagyunk.
- A koncert karácsony után van már, mégis MCL 
Karácsonyként hirdetitek. Miért?
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Mezõ Misi: 
- Miért, miért? Annyira klassz dolog a karácsony, miért ne 
tartana tovább egy nappal?A válasz egyszerû: azt gondoltuk, 
karácsony közeledtével rengeteg az ünnephez kapcsolódó 
program. Aztán a családok is el vannak foglalva az ünnepi 
készülõdéssel. Ezt az idõpontot találtuk optimálisnak, még 
ünnepi a hangulat, sokan szabadságon vannak a két ünnep 
között, és a nagy családi eszem-iszom után jól esik kimozdulni 
és megnézni egy jó koncertet. 
Szabó Zoli: 
- Buszokat indítunk több településrõl, hogy kényelmesebb 
legyen a közönségünknek az utazás, ne kelljen a menetrendhez 
alkalmazkodni, fölöslegesen várakozni. A jegyek ára is 
barátságos, 1.200.- Ft elõvételben, 1.500.- Ft a helyszínen. 
- Révész Sándor itt lesz. Fogadtok más vendégeket?
Szabó Tibi: 
- Igen, nem csak mi lépünk fel, hanem a Borsodi Blue és az Edina 
zenekarok is.
Mezõ Misi: 
- Sõt, nyitunk más mûvészeti ág felé is. Vári Zsolt festõmûvész 
barátunk portrékat készített a zenekarról, ezeket is kiállítjuk a 
Sportcsarnokban.
- Azt mondtátok, ez az elsõ önálló koncertetek. Izgalom?
Szabó Tibi: 
- Természetesen van. Most még a szervezés miatt, hogy minden 
idõben történjen, hogy minél több emberhez eljusson az MCL 
Karácsony híre, az információk a jegyek vásárlásával, az 
utazással kapcsolatban.
Mezõ Misi: 
- Rengeteget koncerteztünk az elmúlt években. Felléptünk nagy 
fesztiválokon tízezres tömeg elõtt, és szívvel-lélekkel zenéltünk 
a néhány fõs közönségnek is. 
De ez most más. Aki december 27-én eljön, miértünk jön el 
Békéscsabára. És ilyen koncertünk még valóban nem volt. 
Tehát mindenkit nagyon sok szeretettel várunk a Magna 
Karácsonyra 2007. december 27-én 19.00 órakor Békéscsabán a 
Sportcsarnokban. 

-ske-

MÚLTUNK-
        JELENÜNK- 
                       JÖVÕNK

A Diáksport Egyesület köszönetet mond Bácskay Tamás 
alpolgármester úrnak az egyesületnek nyújtott anyagi 
támogatásáért, s egyben kellemes karácsonyi ünnepeket és 
boldog új évet kíván valamennyi köröstarcsai lakosnak.

Tarcsai Híradó § önkormányzati információs idõszaki lap § 
Szerkesztõség: Szabó Károly Mûvelõdési Ház és Könyvtár Kossuth 
u. 18-20.  Tel./fax: 06-66/480-824 § E-mail:ktkonyvtar@nap-
szam.hu § Szerkeszti: társadalmi szerkesztõbizottság § Kiadja: 
Köröstarcsa Község Önkormányzat Képviselõ-testülete § Felelõs 
kiadó: Nosza József polgármester § A szerkesztõség nem 
szükségszerûen azonosul a szerzõk cikkeinek tartalmával, azokért 
felelõsséget nem vállal. § Nyomtatás: Ifj. Gyõri Sándor nyomdája § 
Nyilvántartási szám: 2.2/7898/2000

 §

Következõ számunk tervezett megjelenése: 
2008. február 12. 

Lapzárta: 2007. február 5.

FIZETETT HIRDETÉS
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